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 Încheiat azi 17.12.2015 orele 9,cu ocazia şedinţei extraordinare pe luna 
decembrie,conform convocatorului înregistrat la nr.4448/15.12.2015. 
 La şedinţă sunt prezenţi 9 consilieri din totalul de 11,dl.Vizonie Marian şi d-na 
Marica Iustina Nicoleta  fiind absenţi motivat. 
 Doamna secretar întreabă dacă mai sunt obiecţii sau adaugiri la procesul verbal 
al şedinţei anterioare.Nefiind ,este aprobat cu 9 voturi pentru. 
 Se fac propuneri pentru alegerea preşedintelui de şedinţă. 
 Este ales cu 8 voturi pentru,dl.Săndulescu Aurel. 
 Dl.preşedinte prezintă ordinea de zi pe care o supune spre aprobare şi care este 
aprobată cu 9 voturi pentru. 

  1.Alegerea preşedintelui de şedinţă. 
     2.Proiect de hotărâre cu privire la desemnarea unui reprezentant al UATC 
Cungrea în vederea îndeplinirii unor acte de procedură privind dosarul penal 
nr.142/P/2015. 
                      Iniţiator:primar Alexe Dorel 
                      Raportează:Andronie Gabriela 
     3.Discuţii,întrebări,interpelări. 
 D-na secretar prezintă raportul întocmit. 
 Dl.primar:Am primit o adresă către consiliul local de la Parchetul de pe Lângă 
Tribunalul Olt din  care reiese că din calitatea de martor am devenit suspect. 
 Vreau să vă spun că prin hotărarea Consiliului Local Cungrea nr.77/09.10.2009 
s-a aprobat înfiinţarea  parcurilor.La un an s-a venit cu o hotarâre pentru modificarea 
primei hotărâri,dar care a fost respinsă. 
 Dl.Săndulescu în cuvântul său a declarat referitor la parcuri că “am luat 
hotărâre să facem parcuri,dar nu ne-a fost adus la cunoştinţă că vom suporta nişte 
cheltuieli.Nu cred că nu i-ar sta bine cu un parc,dar nu e oportun,mai ales că trebuie 
să cofinanţăm cu 6 miliarde,plus alte cheltuieli neeligibile.” 
 Nouă ni s-a spus că sunt bani europeni. 
 După un an se vine cu modificări , probabil şi cu suprafeţele,dar consiliul local 
nu a aprobat. 
 Să vă citesc locaţiile: 
 1.tarlaua 24,parcela 9,suprafaţa de 682 mp cu vecinii:N-Murguleţ P.Ion,S-
rezervă primărie,E-DC 194,V-Np rezervă primărie; 
 2.tarlaua 70,parcela 14,suprafaţa de 5503 mp cu vecinii:N-drum sătesc,S-
Duţică Constantin,E-Duţică Nicolae,V-drum secundar; 

 3.tarlaua 3,parcela 24,suprafaţa de 1049 mp,cu vecinii:N-Gavrilă Ion,S-
Ionescu Alexandru,E-DC-35 şi V-Dima Alexandru; 
 4.tarlaua 65,parcela 5,suprafaţa de 1472mp cu vecinii:N-Bănică Ecaterina,S-
drum sătesc,E-DC 35,V-Bănică Ecaterina; 
 5.tarlaua 75,parcela 6,suprafaţa de 6113 mp cu vecinii:N-Stroie Marin,S-
Berbecaru Ion,E-Stănescu Ion,V-DC 35; 

 6.tarlaua 16,parcela 2,suprafaţa de 8101 mp cu vecinii:N-Gorodescu Rada,S-
Andrei Grigore,E-DC 194,V-drum sătesc; 



 Întrebarea mea este:Cum au apărut şi alte locaţii? 
 O să merg la dl.procuror să prezint aceste materiale. 
 D-na Berbecaru:Suprafeţele parcurilor descrise există ? 
 Dl.primar:Au fost 6 locaţii. 
 Dl.preşedinte:Să revenim la ordinea de zi.Aceste lămuriri le va administra 
dl.primar la dosar pentru apărare.D-na Niţi va reprezenta UATC Cungrea.Vă rog să 
aveţi şi dvs. puncte de vedere la ordinea de zi ,restul le vom discuta după şedinţă. 
 Se înscrie la cuvânt dl.Popa:Adresa vine ca o poruncă.Deplâng situaţia în care 
ne găsim cu toţii. Cungrea va fi iar oaia neagră.Ştiinţe juridice nu au decât doamna 
secretar şi doamna jurist.Doamna jurist o să meargă să ne susţină cauza bine 
documentată.Eu nu am fost în instanţă decât o singură dată şi atunci pentru un litigiu 
de fond funciar.Nu e o situaţie plăcută .Îl înţeleg pe dl.primar,şi-i recomand să nu-şi 
piardă cumpătul,că noi nu putem să-l ajutăm. 
 D-na Dicu:Aveţi avocat? 
 Dl.primar:Am. 
 D-na Niţi:Nu e primul proces pe care-l reprezint.O să văd despre ce e vorba. 
 Dl.primar:Nu o să vă întrebe nimic.Sunteţi desemnată decât pentru actele de 
procedură. 
 Dl.Popa:Să-ţi pui un avocat care este pe problemă,să te poată apăra. 
 Dl.primar:Părerea mea este că ceva de la început cu cei de la A.F.M. nu a fost în 
regulă şi că s-a pornit cu documente false.Dacă acestă hotărâre are anumite locaţii,cum 
de au apărut şi locaţiile de la Spătaru? 
 Dl.Popa:Atunci când un cetăţean are un dosar penal în care sunt vizate anumite 
fapte săvârşite,mai pot fi adăugate şi alte fapte? 
 Dl.primar:În acest dosar sunt mai multe capete. 
 Dl.Popa:E şi cel cu SF de 6 miliarde? 
 Dl.primar:Mi-e teamă şi pentru podul pe care l-aţi aprobat.După ridicările topo 
suma e foarte mare.SF-ul costă aproape 1,5 miliarde vechi. 
 Dl.Popa:Nu trebuie să mimăm.E o hotărâre luată şi noi trebuie să demarăm cu 
SF-ul şi PT-ul, cât ar costa podul.Făceţi-o! 
 Dl.primar:Suma este de 31,776 miliarde vechi la un curs de 4,42 de euro.Putem 
aproba SF-ul ,PT-ul şi devizul general când ies documentele. 
 Dl.preşedinte:Sunt de acord cu persoana desemnată,care ştie să reprezinte 
primăria .Dl.primar are apărător şi va depune actele la dosar. 
 Aş vrea să punctez ceva în afara ordinii de zi. 
 Ieri am avut şedinţă în Consiliul de Administraţie la Şcoala Gimnazială 
Cungrea,şi pentru că sunt reprezentantul dvs. trebuie să vă informez asupra unor 
aspecte. 
 Avem două microbuze şcolare,care transportă copiii de la domiciliu la şcoală şi 
de la şcoală la domiciliu.În regulamentul cadru scrie că aceşti copii trebuie să fie 
însoţiţi de un cadru didactic.Am analizat această problemă şi fizic nu se poate 
asigura.Ruta de la Mieşti nu are nici un cadru didactic.Asta ar însemna ca în fiecare 
dimineaţă un cadru didactic să fie prezent la ora 6,30.Atât conducerea şcolii ,cât şi 
reprezentanţii părinţilor au fost de acord ca să se angajeze un gardian public. 
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 O altă problemă ridicată de administratorul financiar este că ei nu sunt de acord 
ca valoarea combustibilului şi al pieselor de schimb să fie în bugetul şcolii ,ci în 
bugetul local. 
 Dl.primar:Nu în totalitate. 
 Dl.preşedinte:Aceste foi de parcurs să fie verificate de către contabilul 
primăriei. 
 O altă problemă,care trebuie să fie în atenţia viceprimarului este ca atunci când 
o să ningă, să parcurgă un itinenariu  şi în funcţie de staţiile pe care le-am 
aprobat,aproximativ 32 de staţii,să se facă un consum de iarnă. 
 Dl.viceprimar:Să ştiţi că am lăsat o marjă la calculul consumului de vară. 
 Dl.primar:Se mai pune şi problema şoferului de pe microbuzul şcolar,care este 
angajat la SC Prestări Servicii Cungrea SRL.Să vă gândiţi ce faceţi şi cu societatea de 
la 1 ianuarie. 
 Dl.Niţi:V-aţi luat angajamentul că acest şofer va veni la Primărie. 
 Dl.preşedinte:V-aş ruga ca în şedinţa ordinară să puneţi şi acest subiect pe 
ordinea de zi. 
 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi este aprobat cu 9 voturi pentru. 
 Se declară închise lucrările şedinţei. 
 
 
                  Preşedinte,                                        Secretar, 
       Aurel SĂNDULESCU                        Gabriela ANDRONIE 
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